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Møde afholdt 6. marts 2024  
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Referent Clara Huniche Corell  
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Karina Rømer, Jørgen Olsen, Torben Lykke Sørensen, Karina Rømer, 

Hannelouise Kissow, Anne-Marie Kragh Jespersen, Dogukan Jesper Gür, 

Lone Schmidt, Benedikte Hartvigsen, Zakaria Alaoui-Ismaili, Robert Tang-

Peronard, Jette Led Sørensen 

 

Dagsorden 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

 

Studienævnet godkendte dagsorden. 

 

2. Godkendelse af referat fra studienævnsmøde 7. februar 2024 

 

Studienævnet godkendte referat.  
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SIDE 2 AF 4 3. Meddelelser fra Studieleder  

 

Henvendelser fra kursusansvarlige på gynækologi/obstetrik ifm. 

studieordningsrevision kommer til at indgå i høringsmaterialet.  

 

Medicinuddannelsen i Køge er fuld i gang med at gøre klar til opstart og 

Torben fortalte, at der var meget stor interesse ved Åbent Hus-

arrangementet. 

 

Studienævnet har lagt op til, at kvote 2 optaget på Medicinuddannelsen i 

Køge skal ligge på 50%. Styrelsen har dog udtrykt bekymring for, at dette 

vil skabe et A og B hold. Torben har bedt om en uddybning af dette.  

 

Kompetenceprofilen er snart færdiggjort. Kompetenceprofilen er også på 

programmet på studienævnsseminaret d. 13.-14. marts.  

 

Vi afventer stadig yderligere udmelding ang. repræsentation af 

Medicinuddannelsen i Køge i studienævnet. Studienævnet opfordrer til, at 

der skal være repræsentation af uddannelsen i studienævnet. Teknisk set 

bliver det i så fald et studienævn, der skal dække tre uddannelser.   

 

4. Behandling af personsager  

 

Fortroligt punkt. Studienævnet behandlede sagerne.  

 

5. Information om og drøftelse af statistik på personsager, Medicin 

v. Carsten Sestoft 

 

Carsten fremlagde statistik. Studienævnet anså ikke noget af bekymring.  

Jesper lagde op til, at det skal være et punkt på et fremtidigt møde. Mere 

præcist, hvordan man med den nye studieordning og studiestart kan 

imødekomme nogle af disse sager.  

 

6. Studieordningsrevision 

 



 

 

SIDE 3 AF 4 6.1 Beslutning om formelle krav på bacheloruddannelsen på 

2024-studieordningen  

 

Studienævnet havde en længere drøftelse af de forskellige forslag: 

 

• Forslag 1 er nemt administrativ, men flere i studienævnet gav udtryk 

for, at det kan blive for låst for de studerende.  

• Forslag 2 er ikke kronologisk, men der er en faglig begrundelse. Det 

kan blive svært at gennemskue både for administrationen og de 

studerende. Det kan dog give mere fleksibilitet for de studerende.  

• Forslag 3: Anatomi-kurser skal ligge før patologi-kurser.  

 

Studienævnet drøftede forslagene og balancegangen mellem 

studieprogression og fleksibilitet, som kendetegner medicinstudiet. Der 

bliver spurgt ind til, om man kan ændre indtegningsbetingelser, hvis 

studienævnet efter noget tid erfarer uhensigtsmæssigheder. Her er svaret ja.  

 

Drøftelserne mundende ud i følgende muligheder: 

 

• Mulighed 1: Den studerende skal have bestået alle kurser til og med 

4. semester, før den studerende kan gå videre på 5. og 6. semester.  

• Mulighed 2: Den studerende skal have bestået til og med 4 semester. 

Herudover TPK, introkursus før TPO og celle, -væv og 

bevægeapparat før øvrige organkurser  

• Mulighed 3: Den studerende skal have bestået til og med 4 semester. 

Herudover TPK, introkursus før TPO. 

 

Drøftelserne ledte til afstemning, hvor flertallet stemte for mulighed 1.  

 

6.2 Godkendelse af justeret kursusbeskrivelse samt prøveform: 

Medicinsk Dataforståelse.  

 

Studienævnet godkendte ændringerne. Karina afklarer og får skrevet ind i 

kursusbeskrivelsen, om oplæg finder sted i undervisningen og ikke som 

fageksamen.  

 

 

https://kurser.ku.dk/admin/2024/2025/compare/compareresult/480740/476344


 

 

SIDE 4 AF 4 7. Godkendelse af ramme- og eksamensplaner på Sundhedsfaglig 

Kandidatuddannelse, Efteråret 2024 

 

Jette pointerede problematikken ved, at cand.scient.san fra foråret 2025 skal 

følge KU’s semesterstruktur. Jette tager det med videre til 

uddannelseslederkredsen. 

 

8. Godkendelse af ABC-evaluering på Sundhedsfaglig 

Kandidatuddannelse  

 

Jette begrundede de kurser, der havde fået A-kategorisering. Studienævnet 

godkendte kategoriseringerne.  

 

9. Drøftelse af kommissorium for tværprofessionelt samarbejde 

med KP samt udpegning af studenterrepræsentanter til 

styregruppe og arbejdsgruppe 

 

Opdraget fra arbejdsgruppen er at finde ud af, hvordan man kan oprette et 

tværprofessionelt kursus, som kan komme til godkendelse i studienævnet til 

november. Anne-Marie og Jesper vil gerne deltage i arbejdsgruppen og der 

er stor opbakning til arbejdet. Studienævnet godkendte kommissoriet.  

 

10. Evt. 

 


	Til stede
	Dagsorden

